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z  ses j i  Rady MleJsk ie j  w Jqdrzejowie odbyte j  w dniu 27 kwietn ia 1999

w sali  konfrencyjneJ Urzqdu 
^'ejonohtego.

Ad.1.  PrzewodniczEcy Rady Mie jsk ie j  Tadeusz SwÍerczyóski

otworzy? obrady sesJ i  Rady Mie jsk ieJ.Obrady ?ozpoczeto o godz.9- te j

przy obecnoéci 22 radnych na stan 28 radnychrco stanowi 7816 %.

Jest to quorun prawomocne do podejmowania uchwa].

obrady kontynuovrano przy obecnoÉc i 25 radnych /3 radnych spóáni.1o

s ie/ rco s tanowi  89r t r  % ogólu Rady.

Frzewodniczqcy powi ta l  przybylych na ses jq radnych ,Burmist rza

i  jego Zastqpcqrpracowników Urzqdu l4 ie  jsk iogor  so l tysów,  Przewodnicza,*

cego Delegatury NSZZtrSol idarnoÉótr  Regionu Swiqtokrzysk iego,

Przewodniczqcego Terenowego Przedstawic ie ls twa DPZZ M. Perzyr isk iego,

p rzeds taw ic ie l i  pa r t i i  po l Í t ycznych  i  s towarzysze i t r i nnych  goéc i

zaproszonych i  wszystk ich uczestn iczqcych w obradach Rady.

Sek re tanzem ob rad  19  g losami rB losów p rzec iw  n ie  by lo tP rzY  1  g?os ie

wstrzymujacym s iq powolano radnego Edwarda Nawrota.

Radny  wy raz i !  zgoc lq  na  pe ln ien ie  funkc j i  sek re ta rza  ob rad .

Ad .2 .  P .ada  usp raw ied l - iw j .?a  n ieobecnoéó  radnego  Wa ldemara

Noán iaka  na  ses j i  w  dn iu  J0  marca  1995  roku .Radny  by l  cho ry .

Ad . l .  Radny  Cz .O lszak  wnos i  o  sk reé fen ie  z  po rzqdku  ob raC

p k t . l O . U z a s a d n i a  t o  t y m r z e  R a d a  z a \ e c i l a  T . a r z q d o w i  I { i e j s k i e r n u

zbadanie dz i  a la lnoéci  RPGK1i . r i  i  Zak ladu V/odociqgów i  Kanaf  izac j i  .

D o  C z i  s í e ; s z e  j  s e s  j i  n i e  n a  o p i n i i  o  d z i a t a f  n o é c i  v r y r n i e n i o n y c h

j e d n o s t e k .

Zas tqpca  Burm is t r za  M.Grad  wy jaén ia  radnemur  2e  j es t  powo lana

Korn i s ja  do  zbadan ia  dz ia la lnoéc í  ekonorn i czne i ra  n ie  gospodark i  wodnc

-  é c  i  e k o w e j .

R a d n y  V / . W o á n i a k  p o d n o s i r 2 e  p o w o l a n i e  t a k i e j  k o m i s j i  j e s t  w  k o n p e t e n -

c j i  R a d y  M i e j s k i e j  a  n i e  Z a r z 4 d u .

F ' r zewod .n i czqcy  Rady  M ie j sk ie j  wy jaén ia r |e  Bu rn i  s t r z  M . "a jewsk i

z r ' " róc i ]  s i q  do  Rady  o  powo lan ie  komis  j i  rw  sk?ad  k tó re j  we jdq :

Kon is ia  Rew izy jna  a raz  fachowcy .

B u r m i s t r z  s p r z e c i w i a s i q  z d j g c i u  z  p o r z a d k u  o b r a d  p k t . l O . B y l o

pos tanow ione ,  2e  kon t ro l -e  p rzep rowad .z í  Komis ia  r (ew i  zy  i na  p rzy  pomocy

fachowca  mgr  Seg iec i rásk iego .Do  ana l -  í zy  dz ia la fnoéc i  gospodark i

wodno-éc iekowe j  f achowca  powo la  s iq  w  m ies iqcu  ma ju .Chdodz i  t u

o eksprr tyzq f inansowo-ks iggot^¡q i  usta len ie co podra2a cenq wody.
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Radny W.Kuémierz jest  zdanfar íe Zarz4d ce lowo odwleka przeprowadzen:

kontrol i .Sprawa zostala zgloszana miesiqc temu i ZarzEd mia] du2o

czasu do powolania komisJi í  zbadania sprawy.

Mamy ju2 doÉwiadczenÍe w te j  mÍerze z  MPK.

Przewodniczqcy Rady Jest  zdanlar2e z  dz is ie jszej  dyskusj i  wyniknq

pel,ne wnioski odnoénie dzialalnoécl Zakladu Wodociqgów i Kanalizacj i

Przewodnicz4cy Komisj i  Zdrowia, Opleki Spolecznej i  Ochrony árodowisk

,A .B ia l y  wy jaén i  a r2e  komis ja rk tó re j  p rzewodn iczy  by la  i n i c ja to rem

wprowadzenia te j  sprawy pod obrady Rady.Komis jq in teresuje jak ten

problem przedstawia s iq  w zakres le zdrowotnym.
Zastqpca Burmist rza M.Grad zapewnia r \e  w mies iq.cu maju te  sprawy

zostanq zbadane.

Radny Cz.Olszak v¡ycofu je wniosek pod warunkiemr2e tak i  punkt

bqdzie uwzglqdniony w porzqdku obrad w jednej  z  ko le jnych ses j i  Radl '

PrzewodniczEcy R.¿y zgtasza wniosek Komis j i  Porzqdku Publ icznego

o odwolanie z funkcji  pr4ewodníezqcego tej Komisj i  radnego

Krzysztofa Marc inkowskiego w pkt .  16.

Radny Krzysztof  Marc inkowski  pros i  o  odczytanie p i  sma z lo2onego prze

radnego  do  P rzewodn iczqcego  Rady  w  pk t .16 .

Wn iosek  P rzewodn iczacego  k "dy  zos ta je  p rzy jQ ty  20  g losami  ,g losów
przec iw  n ie  by lo  tp rzy  2  g losach  ws t r zymu jEcych  s ie .

Proponowany porzq.dek obrad z uwzglqdnieniem zgloszonych wniosków

Rada  p rzy jq la  j ednog loén ie .

Porzadek obrad:

1  .O twarc ie  ses j i  r  s tw ie rdzen ie  quo rumrpowo?an ie  sek re ta rza  ob rad .

2 . U s p r a w i e d l i w i e n i e  n i e o b e c n o é c i  r a d n y c h  n a  s e s j i  w  d n i u  1 A . O 3 . 1 9 9 5

l .P rzy jqc ie  po rzadku  ob rad .

4 .P rzy jgc ie  p ro tokó }u  z  pop rzédn ie j  ses j i .

! . I n t e r p e l a c j e  i  w o l n e  w n i o s k i .

6 . fn fo rmac ja  o  p racy  7 .a rz4du  t { i e j sk iego  m iedzy  ses jan i .

T .Tn fo rmac ja  o  rea l - i zac j i  uchwa?  pod jq tych  na  pop rzedn ie j  ses j i .

B.Sprawozdanie z  wykonania bud2etu mj .asta i  gminy za 1994 rok.

) .Udz ie len ie  abso lu to r i um ZarzEdow i .  M ie j sk i€mü¡

lO .Gospoc la rka  wodno+Éc iekowa  w  m ieÉc ie  i  lm in ie .
1 ' l  .Uchwala w sprawie wyra2enia zgoay na nabycíe przez Grninq Jqd.rze jóv

nieruchomoéci  zabudowanej  po lo2onej  w Jqdrzejowie przy u l .Rakowskl

s tanowiacej  wlasnoÉó Przedsiqbiors twa Skupu Surowców Wtórnych

w  K i e l c a c h .

l2 .Uchwala w sprawie wprov/adzenia zmian do Statutu Gminy Jqdrzejów.
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l J .uchwala w sprawie zmian w Regulamin ie organizacy jnym urzqdu
MteJsk iego w JqdrzeJowj .e.

1 4.Podzia l  so lectwa Wólka.

1 l ,  Odpowiedzf  na in terpelacJe,

1$.Spraw!  r62ne.

lT,Zamkniqc ie obrad.

Ad.4.  Rada jednogloénie przy jQla protokól  z  poprzednle j  ses j i

4 d . 5 .  f n t e r p e l a c j e  z g l o s i l l :
Radny W.KuÉmierz wr los i  o  uporzqdkowanie Lasów w okol icy wysypiska
Émieci w Potoku Malyn. zwraca uwage ,2e u|ytkownik wysypiska nie
wykonuje podstawowych pracr t j .przysypywania érn iec i  warstwq z iemi .
Radny M.Gl iwi r isk i  zaprasza Radq do Przqslawia w czasie ko le jne j
ses j l r aby  zobaczyé  s top ie r i  zaawansowan ia  budowy  szko l y .
F i .M icha lk iew icz  -p rzewodn ícz4cy  SdRP py ta rczy  sE  w  Radz ie  osoby rk tó re
podpadajq pod ustawq antykoprupcyjnq.

F { .M icha }k iew icz  py ta  o  dz ia la lnoÉó  KomÍs j i  d / s  }agodzen ia  sku tków
bez roboc i  a .

H . l \ r j  cha?k iew icz  wn iosku ie raby  pa r t i e  po l  í t yczne  mog ly  p rzeds taw iaó

swo je  s tanow iska  w  o rnaw ianych  sp ra r r ,ach  na  ses  j ach  Rady .
K ie rov ¡n i k  Zak ladu  Wodoc iq -gów i  Kana l i . zac  j i  K .  Sa j t yna  zwraca  s ig ,  aby
ze  wzg ledu  na  sze rzace  s iq  k radz íe2e  w lazów w  ZJewn i  N ieczys toÉc i
P?ynnych w SkroniowÍe zakazaó przy jmovrania punktom z lomu wiazów 1ub
i  c h  c z q  é c i  .

Pan i  Gra2yna  S lusa rek  py ta  t czy  zos ta l  og los  zony  p rze ta rag  na
zagospodarowan ie ' rRe laxu r r  .Czy  zos ta ty  p rzew idz iane  l oka le  zas tepcze
dLa Klubu Pracy i  K lubu Anonimowego Alkohol ika.

Radny  M.KoÉr ¡ i de r  zgTasza  b rak  odpow iedz i  na  j ego  i n te rpe lac je  z  os ta t
n i a i  q a c i ' i

e u u ( J r .

' A ' d .6 .  Bu rm i  s t r z  uzupe ln i l  p rzes lana  i n f  o rmac  j q  o  pos iedzen ia

odbyte miQdzy sporz4dzeniem informacj i  a  ses jq /od 6 do 26 kwietn ia b

/ i n fo rmac ja  w  za laczen iu  do  p ro tokóLu / .

W  d y s k u s j i  g l o s  z a b r a l i :

Radny  VJ .Woán iak  py ta  ¡ czy  Za rz4d  mo2e  p rzydz ie l i ó  é rodk i  d la  Zespo?u

Szkó}  I {echan icznych  na  nadan ie  im ien ia  szko }y rk tó re  m ia l y  byó

przekazane na remonty szkóL podstawowych.

Czy Zarzqd moLe dokonywaó tak ich zmian.

Przewodnícz4cy Rady o sprahre zagospodarowania stawów w Chorzewie.
Radny W.KuÉmierz pyta o pochodzenie Érodków na rekul tywacje v¡ysypiska

Émieci  prze iz  radnego Borykq.
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Odpow iedz i  udz ie laJq :

Zastqpca Burrnistrza odno6nie rekultywacji  wysypiska .Jest to przerar¡
na rekul tywacJq wysypiskarktóre jest  ju2 n ieczynne.W bud2ecie jest
na ten ee1 150 m1n z l .Polowa wysypiska bqdzie zrekul tywowana i  pos iar
lubinernrponi ewa.2 tylko tyle mamy pieniqdzy.

Radnemu woánlakowi-sprawa leLy w gesti i  zarzEdu.sq to pieni qd,ze
przeznaczone na nadanle lmienia szkole.Szkola zwróc i la  s iq  tak2e
o érodki  do gmin oÉclennych.Jedna z sa l  bqdzie wyremontowana i  op isar :
2e wykonana jest  przez Radq Mie jskq.W tamian szkola za darmo przekazt
l a  nam budynek  na  m ieszkan la  soc ja lne .JuZ  osadzono  tam 5  rodz in .
Odnoénie wniosku pana Saj tyny Burmi  s t rz  wystEpi  d .o wszystk ich punktór ,
skupu z lomu.

sprawq stawów w chorzewle wyjaénia Burmist rz  Gajewski .
Przetarg wygra l i  wqd.karze-czqÉó na stawy hodowlanerczeéó na obiekt
rekreacy iny /zbíorn ik / .Odstqpi l i  od umowy .Przeatrg bqdzie ogtoszony
w Echu  Dn ia .

Radny V/ .Woániak w przes lanej  in formacj i  wyraánie p isze r2e przenosi
s iq  É rodk i  z  pozyc j i  szkó l  pods tawowych  na  nadan ie  im ien ia  szko le .
Zas tQpca  Burm is t r za :R fO co  kwar ta? rco  pó?  roku  p rzep rowadza  kon t ro lq
w  z a k r e s i - e  r e a l  i z a c i i  b u d 2 e t u .  S t w i e r c l z  i  r c z y  j e s t  t o  d o k o n a n e  p r a w i d l l
Radny  S t .Ba rañsk i :nasuwa  s iq  wn iosek  o  p rzesun igc ie  ze  szkóL  pods tawc
wych  2OO mln  z l  na  Zespó?  Szkó?  Zawodowych .
Radny  v ' .Kgd ra  zwraca  s iq  do  Rady  z  zapy tan iemrczy  uwa2a  za  ce lowe
prz 'yznanie.  érodków d la Zespolu Szkót  Zawodor^¡ych.Nazwe pafrona szkolv
n a d a j e  s i q  r a z  n a  z a w s z e .
Radna  B .Rogu lska  : t u  j es t  wszys tko  w  po rzqdku rn ie  ma  2adnego  ]aman ia
p rawarpow inna  byó  zas iqgn iq ta  w  te j  sp raw ie  op in i . a  r ' om is j i  oÉw ia ty ,
Kultury i  Sportu.
Skarbnik  Gminy vry jaéniar2e Rada upowain i !a  Zarz |d do dokonvwania
prz eni e s i  eú nÍ Qdzy rozdzÍ alarni .
Burmist rz  przy jmuje uwagq radnej  Rogulsk ie j  zapewnia jqc r2e w przysz lo
c i  T .a rzEd  bqdz ie  zas iQgaó  op in i i  Ko rn i s  j i .
Radna  B .Rogu lska  py ta rco  j eszcze  zos ta lo  po  LHSrgdz Íe  zTo |ono  ma te r ia ,
z  rozbiórk i rwiadomor2e budynek zoata l  przekazal : ly  w u2ytkowanie RpGKiM
z  p r z e z n a c z e n i e m  n a  m i e s z k a n i a  s o c j a k l n e .

Burm i  sL rz  Ga jewsk i  odpow iadar |e  dokona l  l us t rac j i  t ego  budynku
z by lym k ierownik iern Kamionkq.Budynek by l  zdewastowanyrn ie nadawal  s i
do dalszego u2ytku.Do lo  maja budynek bqdzie rozebrany na warunkach
przetar8u.6 ut rzymaniu budynkur jego remontu n ie moglo byó nawet  mowy.
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Radny St .Baraúski  pros i l  o  konstrukc jq rneta low4 d la OSP'pojechal iÉmy

ale guZ ktoé to skradl.Za stan tego budynku moge odpowiadaó

od l ipca 1995 roku.

Dyrektor RPGK1M : w Listopadzle 1991 roku RPGK1M otrzymalo pismo

w sprawie zagospodarowania obiektu. Obiekt przejql Zclul.Wymontowano

zlewyrsanitariaty.Budynek nie byl pi lnowany w zwi4z\<v z tym

rozkradzony.

Radna  B .Rogu lska :  d la  mn ie  j es t  n ie  do  p rzy j€c Ía .By }  cz low iek rk tó ry

chcla l  to  wyremontowaó i  zami .eszkaó z rodzín4.Wówczas obiekt  by l

j e s z e z e  w  d o b r y m  s t a n i e . C h c q  w i e d z i e ó  k o n k r e t n i e r i l e  z  t e j  s z k o l y

pozos ta lo .Marno t raws twa  n i k t  t u  n ie  bqdz ie  pop ie ra l . Je2e l i  sk radz inc

to  pow ln ien  byó  p ro tokó?  po l1c j1 .

Jak mo2na calq szkolq dac za rozbiórkq.To mo2na by lo rozebraó

i  postawió nowy budynek.

Zas tgpca  Burm is t r za  N .Grad :n i k t  do  mn le  w  tak ie j  sp raw ie  n ie  zgZ-asze

s iq  od  momen tu  k iedy  zos ta lem Zas tqpcq  Burm is t r za .Ju2  w  1991  roku

byla wydana opinÍa ,2€ ten budynek nadaje s iQ do obdudowania.

Bu rm is t r z  l r r .Ga jewsk i  : kwes t i e  p rzesnaczen ia  budynku  na  m ieszkan ia

zastqpcze by?y rozwa2ane.Ten teren byl przeznaczony na inny cel.

F .adny  Cz .CTszak :b - ru lem cz lonk iem komis j i  do  zbadan ia  sp rawy  L i lS .

A d a p t o w a ó  t e g o  n i e  m o 2 n a  b y ? o  n a  c e l e  m i e s z k a l n e r b o  s e  t o  t e r e n y

p rzemys lowe .Sarn  ob iek t  na  ce le  n ieszka lne  n ie  nadawa l  s iQ .N ik t  t ego

n i e  c h c i a l  z a b r a ó  n a  2 a d e n  c e l . O g l o s i l 1 é m y  p r z e t a r g  n a  r o z b i ó r k q . Z g 7
-s i l  s iQ  j eden  o fe ren t  za  symbo l i czna ,  z lo tówkq .Po lowa  ob iek tu  j es t

j u 2  r o z e b r a n a  , p o ? o w a  j e s z c z e  n i e .

Radny W.KQdra:no2na mówió o marnotrawstwi .e  w czasle k ieoy wyprov, 'adzr

no  szko le  z  bucvnku .Fo  opuszczen iu  ob iek tu  p rzez  szko le  n i c  n ie

z rob i  ono .
. - ) -F a d n a  J . ' z r e n i a w a :  w i o z  j  a l a n n  t e n  b u d y n e k  r d o b r z e r 2 e  z n e l , a z l  . s i , :  l < t o í .

k to  chc ia?  ten  budynek  rozeb raó .

K i e r o w n i k  Z a k l a d u  i V o d o c i q g ó w  i  K a n a l - i z a c j i  K . S a j t y n a :  d o b r z e r 2 e  k t o s

chc ia l  rozeb raó  ten  ob Íek t .Ten  budynek  na  n j . c  i nnego  s iQ  n ie  nadav ¡a i

poza  rozb ió rkq ,

Radna  G.Pe?ka  F ry t ¡  j ak  d?ug i  odc inek  d rog i  rn ia?  byó  rob iony  na

t ras i  e  Wo l  i ca  - i l akówek .

Bur rn i s t r z  Ca jewsk i  odpow iada  r2e  25O mbrodc inek  na ;go rszy .

Radna  B .Rogu lska :  n ie  dos ta?am odpow iedz i rgdz ie  sq  ma te r ia l y  z  t e j

rozb ió rk i r t ych  l uy jaÉn íeú  n ie  p rzy jmu je .Ob iek t  by?  p rzekazany rby l

gospodarz .
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Dyrektor  RPGKiM P.Blaszk iewicz:wiem jak ie mater ia ly  odzyskano z rozb:

-k i rn j .e  wiem i1e tych mater iaTów byto.Odpowiedá w te j  sprawie oraz oc

noénie organów Éciganla przeka2q radnej na piÉmie.

Radny E.Kalwa pyta jakq. drge mo2na wykonaó za 9 mln zL.Czy jest

inspektor  nadzoru.

Zastqpca Burmist rza wyjaÉniar2e jest  to  remont  drogi .

Przeprowadzanie przetargów ptzez Zarz1d -no2e powo?aó konisjq przetar

gowerktóra zajmowalaby siq przetargami.Mo2na komisje przetargowe powo

?ywaó przed ka2dym przetargiem.

Rada  po  p rzep rowadzen iu  dyskus j i  21  g losann i rg losów p rzec lw  n ie  by lo t

przy 3 g losach wstrzyrnujqcych s i€  przy iqfa in formacjq.

Ad .T .  Rada  jednog lo6n ie  p rzy jQ la  i n fo rmac jq  o  reaL izac j i

uchwa?  pod jq tych  na  pop rzedn ieJ  ses j i .

Ad .B .  Sp rawozdan ie  z  wykonan ia  bud2e tu  m las ta  i  g rn iny  za  199 i

zosta?o w caloÉcj .  przes lane radnyur .

Pytania i  uwagl :

Radny lV.Woániak pros i  o  wyjaonÍenie przeznaczenia 2OO mln z l  na

ocz .y  szcza ln i  q  Éc i  eków.
D ,u r r i  s - r - z  \ n ry  j a  n ía  r2e  j es t  t o  do tac  j a  kcnk re tna  i  ce lowa  '  k tó ra  by la

p rzeznaczone  na  op lacen ie  dokun 'en tac  j i . - ) ro , j ek tan t  n ie  z  nasze i  w iny

n i e  w y w i 4 z a l r  s i "  i  t e  2 O O  m l n  z !  z o s t a l o  n i . e w y k o r z y s t a n e . i e s t

z a l e c e n i e  I t . i I K  o  z w r o t  t y c h  p i e n i c d z y .

Burm i  s+v rz  bqdz ie  pe r t rak towa l ,  abY  n ie  zwracaó  t ych  p  j . en i  Q .dzy  .

Radny Cz.Ol-szak podni -ós l  sprawq doplat  do zadaf i  z leconych.

h r e d ? u g  s p r a w o z d a n i a  d o  U r z q d u  R e  j o n o w e g o  r i o k l a d a  s i q  ? 0 0  m l - n  z 7 , n a

s a m e  p l a c e  7 O O  m 1 n  z l .  P y t a r c o  Z a r z a d  p o c z y n i t  w  t e j  s p r a v ; i e .

Zastepca Burn ' is t rza in formu. ier2e h¡  !n-cu s tyczniu br .by ly  prowadzone

rozmowy z i{ojewod4.Do kwoty przyznanei w m-cu grudniu doda} narn

1 O 5  n l n  z 1 . T y 1 e  w y n e g o c j o n o w a l i - m y  ¡ c z y  w i q c e j  d o d a  t r u d n o  p o w i e d z i e c .

Radna  B .Rogu lska  zwraca  s iq  do  P rzewodnrczqcego  Komis j i  Bud2e tu '

Gospodark i  Í  M i "en ia  o  p rzed lo2en ie  s tanow iska  w  omawiane j  sp raw ie .

Radny L.Woln iak-przewodni  czaLcy Komis j i  Bud2etu rGospodark i  i  Mienia

odczy ta l  wn iosek /op in iq /p rzes lany  Komis j i  Rew izy jne j  do tyczqcy

sp rawozdan ia  z  wykonan ia  budze tu  m ias ta  i  gm iny  za  19 te l r  rok .

/ t "n losek w za?epzeniu do protokó]u/ .

P rzewodn iczacy  Komis j i  Rew i . zy  j ne j  E .Ka lwa  p rzeds taw ia  s tanow isko

Komis j i  w  p rzedmio towe j  sp raw i -e .

/wystqpienle w za}.4czeniu do protokó7u/.

Radny Cz¿,Olszak obenia wystqpienie przewodniczqcego Komis j i  Rewizy ine

jako  ba rdzg  ogó ln i kowe .Py ta  skqd  wz iq lo  s iq  n iewykonan ie  poda tków.



Skarbnlk Gmlny wyjasni ar2e na poczqtku roku ustal-any dochody na

podstawle lnforuracj i  Urzqdu Skarbowego.W 1994 r.byly zmiany kart

opodatkowania.Stqd dochodów z kar ty  pod 'atkowej  n ie  udalo s iQ wykonaó'

A,ni Zarz4d. ,ani Burmi strz nie ma wplyhturbo to realizuje Urzqd Skarbov

Rad"na J.Szreniawa stwi erd.zarze jako prxewadzqca dzialalnoÉó gospodar-

cz4 nle miatra nlgdy urnorzeú karty podatkoweJ'

Pani  SkarbnÍk wyJaéniar le  jest  to  prze l iczenie urzgdu Skarbowego

wynika jqce ze zn iany kar t  podatkowych.Nie sq to  umorzenia.

Rad.a 22 gtosanl rg losów przec iw n ie by lo rprzy 3 g losach wstrzynujqcyc l

s iq  powzlq la Uchwalg Nr  X/75/95 w sprawíe przy jqc ia sprawozdania

z dz ia la lno6cl  f inansowo-gospodarczei  aa 1994 rok Zarzqdu Mie jsk iego

w JQdrze jow ie .

/¡Jchwala tlr x/25/95 w zal4.czeniu d"o protokólu/.

Ad .  g .  P rzewodn i  cz? Icy  Komis  j i  " ew j - zy  j ne  j  i n fo rmu j  e r2e

wszys tk ie  uwag i  pod  ad resem za rzqdu  M ie j sk iego  sq  u jg te  w  p ro tokó le

"orn is j i  i  dane d.o wldoqoéci  7 'arzqdu.

Wnos i  o  udz ie len ie  abso lu to r i um Za tzqdow i  M ie j sk iemu '

przewodníczqcy Rady zapoznaie Radq z opin iq  prawnE odnoÉnie

abs  o lu to r i um.
r . i chwa la  t ¡ r  X /16 /95  w  sp raw ie  udz ie len ia  abso lu to r i um Zarzqdow i

M i e i s k i e m u  w  J q d r z e ¡ o w i e  z o s t a j e  p o w z i q t a  2 3  g t o s a m i , g t o s ó w  p r z e c i w

n i e  b y l o  r p r z y  2  g ? o s a c h  w s t r z y m u j q c y c h  s i q '

/ t lchwa?a \ I r  X/76/95 w zalaczeniu do protouólu/  '

A d . 1 4 .  R a d a  p o s t a n o w i l a  r o z p a t r z y ó  t e n  p u n k t  n a  p r o é b q

za in te resowanych  z .e  wzg lqdu  na  za -s tn ia lA  s i ' - L .uac jq  na  ws i /pog rzeb /  '

Wn iosek  Za rz4du  j es t  pozy tywny  co  do  podz ia lu  so lec tw '

so l t ys  1 / vó l k i  wnos i raby  p?zy  podz ia le  so?ec tw  wy l4czyó  g run ty  p rzyna -

-ne  do  nowo  tworzonego  so lec twa .

i l adny  W.KQdra :7 - .a rzad  wa  op j -n iq  v {é }k i  o  t oz !4czen iu  so }ec twa '

Radny  W.Kuémie rz  j es t  zdan j .a r2e  n ie  bqdz ie  zgody  m iqdzy  so lec twami ,

j e2e l i  bgdq  wsPó1ne  g run tY .

Burmi  shrz l r l .Gajewski :osobnym dokumentem Rada nadaje s tatut  so lectwor

Ts to tn ie  g run ty  zna jdu ja  s lq  na  te ren ie  \dó l k i  . l { y i asn ia  sp rah ¡Q t ych

gruntów.

Je |e i - i  "ada  zadecydu je  o  u tworzen iu  t ych  so lec tw  na  ¡¿5 f , l pne j  ses j i

rnuszq byó uchwalone statutyrw których musi  byó zapisana sprawa grun

Rada jednogloÉnie postanowÍ la  o prze?o2enj -u spra lvy do nastEpnei  ses,

do opracowania s tatutów d la so lectw.

Przewowni .czq-cy obrad og?asza 20 minutowq przerwe.

Wznowieni 'e  obrad.
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rnformacja dotyczqca tego te¡natu zostala przeslana

W dyskusj i  g los zabra l j . :
Radna B.Rogulska pytarkiedy zostanie prze}:qezona sanj.tarka przy
u1.11 L ls topada z kana?u sani tarnego d.o burzowego.
Kierownlk Zakladu Wodociqgów i  Kanal - izac j i  wy jaénl  ar2e sprawa p.Jaros
i  sqs iadów polega na tymr2e n ie l -egaln le dokonal i  podlqczenia.Sprawa
jest  znana pracownikom Urzqdu od okolo t rzech la t .
Burmist rz  przyznaJer2e n ie wie o te j  sprawie.Deklaru je wszczqcie
postqpowania admin is t racy jnego í  ludz ie bqdq musieL i  zaplac ió kary.
Radny M.Gl iwiúsk l  jest  zdaniaraby przekopaó to na koszt  urzqdu.
P rawn ie  n le  da  s iq  zmus ió  wymien ionych  do  pod lqcuen ia .
Burmist rz  jest  to  mo2l iwerbb n ie mo2na éc j .eków odprowadzaó d,o wód.
Pan Micha]  Konieczyr isk i  -SD pyta tczy sq poczynione krok i  odnosnj .e
c ieku  r zek i  Jas ionk i raby  woda  n ie  mus j -a la  byó  p rzepompowy \dana .Czy  j e ¡
j u 2  d e c y z j a  r c o  z  t y m  z r o b i ó .
7  a < ' f  é Y ' \ ^ a  R r r ¡ ¡¿qDLyr ,ua  -u ' ¡n i s t r za  wy ja rn la r2e  w  dn Íu  wczo ra j szym o t r zyma?  p i smo
z  DOKP K ie l ce r2e  bqdz ie  posze rzany  mos t  p rzy  u l . pa r t yzan tów.
To  ws t r zymu je  p face  na  r zece  Jas ionka .
' l adn1 t  Cz , .A l , szak  , i es t  zc lan ia ,aby  p rz ] ,  samyrn  rnoÉc i  e  wyczyÉc ió  ko ry to
rzek i  i  wyska lpowaó .

N iek tó rzy  m ieszka^ ' cy  m ie l  i  zezwo len ia  na  pod lqczen ie  .Wrqcz  ca le  u l i ce
b y l y  p o d l g c z o n e  p r o s t o  d o  r z e k i . s u k c e s y w n i e  s i Q  t o  p o r z q d k u j e r a l e
i o s z r - . z a  Y r a F ér u L ¿ v ¿ s  l , q ¡ y  p o s e s j i  z o s t a l o . B y ó  m o 2 e  t e  t e r m i n y  s q  t r o c h g  z a w a l o n e .
Kana l  b iqgn ie  p rzez  poses je  pana  popczyka .sp rawdz imy  jeszcze  raz .
: r . a d n a  B . R o g u l s k a  p y t a , c z y  n i e  i s t n i a ? a b y  m o 2 ] i w o É ó r a b y  z e  s w o i c h
Érodków do?qczyó  do  kana lu  poses je  i  n ie  éc iqgaó  t ych  l udz i .
Zas tQpca  Durm is t r za  odpow iadar2e  zo r íen tu je  s ie r j e2e l i .  j es t  t o  n ie -
w ie l k ie  zadan ie  to  n ie  rna  sensu  rob ió  z  tego  w ie l_k ie j  sp rawy  ,a1e
pod?aczyó  s iQ  na  kosz t  gm iny  w  ramach  robó t  pub l i cznych .
Fan  M.Kon ieczyn5¡ i  podk reé la r2e  chodz i  nu  n ie  t y l ko  o  mos t ra le  o  ca l y
c iek  r zek i .Ko lek to r  j es t  w  pob l i 2u rw iqc  wod .a  sp l ywa  do  ko lek to ra .
Radny  Cz ' .A l szak  uzupe ln ia  swo jq  wypow iedá  mówiqc r2e  z rob imy  po rzqdek
ko lo  mos tu  od  samego  u iéc ia .  P race  te  dop ie ro  o rgan izu jemy .Przy  p ráca ,
t y c h  z a t r u d n i  s Í Q  s p o r q  i l o é ó  J u d z i .
K ie rown ik  Zak ladu  Wodoc iagów i  Kana l i zac j i  p .K .Sa j t yna  po in fo rnnowa l
Radq  o  t ¡ s ta len iach  szko len ia  od .by tego  w  dn iu  2 '1  .04 .b r .  w  Warszaw ie
odnoÉn ie  us ta lan ia  cen  za  wodq  i  éc iek i .
Pros i  o  powolanie komis j i rk tóra uczestn iczy laby w usta l -an iu nowych
oplat  za wo.dQ.
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Radny w.lr loánúak:proces decyzyJny byz taki -pan przedstawia swoje
propozyc Je zarz4dowi .zarz4d przedstawia propozycje komÉjomruwagi
z komisj i  traf iajq do rozpatrzenia p"zez Zarzqd.Gdzie zmíeécj.é ta
komis jq.Jest  przec iwny je j  powolywaniu.
Radny A.Bla ly :ny d.z is ia j  n ie  nówimy o problenachr  2e w b lokach na
f I  i  f f I  p iq t rze n ie by?o wody.  Teraz sytuacja Jest  inna. I ,h- rs imy sÍQ
zastanowló co robió w tym k ierunkuraby tak ich przypadków n ie by lo.
Woda musi  byó bez przerwyrdobrze badana raz w n ies iqcu.Nie mamy roze
nania o zasabach naszej  wodyrn ie wiemy i le  mamy odwier tów,  jak ie  mamy
zasoby  wód  na  naszym te ren ie .

Do Punktu Z levczego Nieczystoéci  P lynnych wpl )nva l /Z n ieczystoÉci ,
gdz ie  res t ta .Wy lewa  s iq  w  róZnych  m ie j scach rmus i  s iq  na  to  zna le |é
sposóbraby n ie n i  szczyé érodowiska.sprawa zaopatrzenÍa w wodq to
bardzo wa2na sprawa.

Pan  Da j t yna  wnos i raby  1oka1 Ízac jg  cmen ta rza  us ta l  j . ó  zgodn ie  z  p rzep is
mÍ . Ivlus zE byó odwi erty.

Bqdz le  s ie  modern Ízowaó  u l .Pa r t yzan tów.Tom mus i  byó  kana l i zac ja rmus i

byó ca lkowi te uzbro jenie terenu.Mo2na pogodzió ca?y ruch z  uzbro jenie
te renu .Po t r zeby  p rze ras ta jq  mo2 l iwoéc i  budze tu .Gradac ja  po t r zeb  na le2
do  Rady .

Zas tqpca  Burm is t r za :sp rawy  p rzed  chw i lq  po ruszane  to  ba rdzo  wa2ne
sprawy .Bud2e t  na  rok  b te |qcy  ma l r r y  j u2  uchwa lony .Pewne  rzeczy  j eszcze

mo2eny  z rob ió .  Je2e l  i  n ie  b !dz ie  u regu lowane  j  gospodark i  wodno-éc ieko r . ,

n i e  r ¡ a  m o h y  o  b u d o w i e  u l i c . Z a r z q d  z r o b i  a n a l i z q  w  t y n  z a k r e s i e r w r ó c i
D o  r a z  d r u s i  w  I I  p ó ? r o c z u  d o  t e g o  t e m a t u .
d a d n y  A . B i a l y : p o w r ó c h y  c i o  t e 6 5 o  t e n a t u  z a  r " o k , : b ; '  . . i c t : : . c ó  c t r
z r o b i o n o .  R a z  w  - r o k u  t o  j e s t  o b o w i q z e k r a b y  t e n  t e r c a t  r o z p a t r z y ó .
F .adny  G .S iew io rek  : rob i  s i q  n ie raz  n iedéw iedz iq  p rzys luge  m ieszkañcon .
p rzez  n iep rzenyé lane  posun iqc ia .Woda ,  k tó ra  sp l ywa  z  uT .Rakov rsk ie j
na  u l .K raywq  n ie  r ' a  odp rowadzen ia  i  czyn í  t o  m ie j sce  n ie  do  p rze jéc ia
Pros i  o  uwzgrqdn ien ie  te j  sp rawyrm ieszkancy  upomina jq  s iQ  ,aby  coé
z  t ym z rob ió .

Zas tepca  Bur rn j  s t r za :  j es t  t o  uwzg lqon ione  i  w  na  , )b l i 2zym caas ie  bec i z i  e
z r o D t o n e .

R a d n y  S t . E a r a ú s k i : u l . 1 1  L í s t o p a d a  p o  d e s z c z u  t r u c n o  p r z e j é ó  i  p r z e j e -
c h a ó r s t u d z i e n k Í  s E  g l q b o k o  u t o p i o n e  i  n i c  s i q  n i e  r o b i . s l y s z q  w i e l e
odnoÉn ie  n ias ta rpy tam co  ze  ws iq .Wie le  t rudnoÉc i  nas@cza  LJ rzqd . ,
Pó}  roku t rzeba czekaó na wydanie pozwolenía.Czy mam szanse na wod"oc i : *
w  Sudo le .

Zastqpca Búrmist rza odpowiada radnemur2e jest  bud2et  i  sE zaplanowane
zadania.Real Ízac ja zadan bqdzie zgodna z za lo2eniami  bud2etu.Sq nowe
wytyczne wojewody i  n ie  ty lko r2e níe mo2na budowaó wodociqgu,  je2e1i
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nie bqdzie kanalu.M:slmy rozstrzygnqó ¡cz! robirny na danej wsi wodoclqi

etapamirbudujqc Jednoczeénie kanal '

Je2eli chodzi o Sudó} JOO m1n zl przeznaezono z

pod warunkiemr2e wieé za}.atwi  dotacjq ze wsi  na

W bud2ecle Jest zapl-anor.¡ane JOO mln z1'

Radny St .Baraúsk i :warunk iem uzyskan ia  do tac j i  by lo  pozwolen ie  'a  pozw(

len ia  do tqd  n ie  mamy '  
'  nnzr . rn ' r  an ia  w :e  k iedy  zmien i lh

Zastqpca -urmist rza:wydanie pozwolenia wypadlo w czasi

s i q p r a w o b u d o w l a n e . W e d - } u g n o w e g o p r a l ¡ ¡ a j e s t t o u p r o s z c z o n e . U r z q d

musi  indywidualn ie wystqpi  órwi42e s iq  termin wydania pozwolenia ze

zmiana Prawa budowlanego'

R .adny  A .B ia l y : chcq  pow iedz ieó ,  j e2e1 i

b y ó  p o d z i a l u  n a  w i e É  i  m i a s t o ' W  m o i c h

u l i ca rw ie  é ,  ogó ln ie  P rob lem wodY '

prac interwencYjnYch

rozpoczqc ie  inwestYc j

mówimy o Problemach n ie moze

wypow iedz iach  n ie  Pad to  s lowo

an i  w  Sudo le ,  an ie  w  Sk ron io -

z  t ych  i nwes tYc j i  n ie  mamY
Radny  Cz .O lszak :n ie  za lo | yny  kana l  i zac i i

w ie ,  a -n i  w  P iaskach .P rak tyczn ie  na  2adna

zezvo]-enl a.

In fo rnac jq  w  t y rn  punkc ie  Rada  p rzy iQ ta  do  w iado rnoÉc i '

Ad.1 1 .  Ref  er r " r  je  Burrn i  s t tz  i "1 'Ga' -ewski  '

y /nos i  o  powz iec ie  uc l ,wa ly  z  uwzg . Iedn ien iem ceny  JOO m] -n  z7 '

Radny  cz .a : lSzak  , j es t  za  upowa2n ien iem Burm j -s t r za  do  dYsponov¿an ia

kwota 3AA mj-n z7 -

Rada jednogtoénie powziq la Uchwale t : l r  X/Z l /95 w sprawie wyra2enia

zg,ody na nabycie na Tzecz Grniny Jqdrzejów n ieruchomoÉci  zabudowatre i '

s tanow iace j  w lasnoéó  ska rbu  Paús twa ,  a  bqdEce j  w  w ieczys t lm  uzy l l asvú3

- n i u P r z e d s i q b i o r s t w a S k u p u S u r o w c ó w l r i t ó r n y c h w K i e l c a c h .

/Uchrvala wr x/ l l /95 w za]:aczeniu do protokó}u/ '

Ad .12 .  Radna  B .Rogu lska  wnos i  uwag i  do  p ro iek tu  uchwa ly '

Burmist rz  n ie  zgadza s iQ z uwagami rad.nej ,Jest  zdani  ar2e jest  ustawa

a  n ie  rnów i  s iq  o  t ym w  s ta tuc ie  n ie  znaczy  2o r2e  us tawa  n ie  bqdz ie

respektowana.

Z a p r z y j q c i e m u c h w a ? y w p r z e d . } o 2 o n e j w e r s j i g } o s o v ' ' a } o 2 2 r a d n y c h '

g losów p rzec iw  n ie  by lo r l  r adnych  ws t r zymato  s iq  od  g losu '

/Uchwala Nr  X/7g/9,  w sprawie wpro\ 'vadzenia zmian w statuc ie gminy

Jqdrzejów w zalacz 'en iu do protokó?u/ '

A d . l S . R a d n y W . S e g i e t a w n o s i o d o p i s a n i ' e d o i n s t r u k c j i

o b s ? u g i p r a w n e j U r z q d u , 2 e d o z a k r e s u p r a c y r a d c y p r a w n e g o n a l e 2 y

udz, ie lan ie opin i i  prawnej  radnym i  so l tysom.wnosi  uwagq do czasu

pracy radóY Pravir lego.
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BurmÍstrz:  z wieloma zapisani  te j  lnstrukcj i  n ie zgadzam siqr jest

taka prawdar2e przepis o 2/5 nie obowiqzuje radców pra!ünych w samorze
dzie.Radca prahrny nie bqdzie pracownikiem mÍanowanym.
Radna B.Rogulska proponuje skreél ió w projekcie instrukcj i  obslugi
prawnej UrzqdufrZatrqcznik Nr 5 do Regulaminu Organizacyjnego Urzqdu
Miejskiego w JgdrzeJowier l ,  a instrukcjg wyda Burmistrz we wi lasnym
z a k r e s i  e .
Radny W.Kedra:Burmistrz opracuje instrukcjq tak jak powinna wyglqdaó
praca radcy prarrnego.

Rada 24 glosamirglosów przeciw nie bylo¡przy 1 glosie wstrzymujqcym

slq powziqla Uchwalq nr X/29/95 w sprawie zmian w Regul-aminie

Organ izacy jnn  Urzqdu Mie jsk iego w J td rze jowie .

/Uchwala Nr x/29/95 w zaTqczeniu do protokó}u/.

4 d . 1 5 .  O d p o w Í e d z i  n a  i n t e r p e l a c j e  u d z i e l i l i :

Zastepca surmistrza-pani  G.Slusarek:  jest  to przetarg warunkowy,

mo2e ten budynek wynagaó remonturzabezpieczymy loka1e d1a tych

i n s t y t u c j i .
Burmis t rz  Panu H.Micha lk iewiczowi  :  o t rzy -ma pan odpowi  edá na  p i .émie .

Prowadz imy per t rak tav je  z  hUSrby  Rada Min is t rów ok feé l i?a  Jqdrze jów
i a l ¿ n  n o  i n n  z t- Jg rozony  Dez roDoc lem.

Zas tqpca  bu rm is t r za  - radnemu i , .KuÉmie rzow i :  zgadza  s iq r2e  l asy  sE

z a é n j  e c o n e . S t r a 2  M i e  j s k a  b e d z i e  S e á d , z i é  i  s p r a w d z a ó . 5 e .  j u 2  u k a r a l l e

osohy  p rzez  S t ra2  P Í i e j ska  za  wysypywan ie  ém iec i .

Radny  W.Kuémie rz : rok  roczn ie  n ló j  l as  pada  o f i a rq ,  j es t  ba rdzo  n iep rzy -
j e r n n i e r t r z e b a  i n a c z e j  u t y l í z o w a ó  é m i e c i r a b y  i c h  w i a t r  n i e  r o z s y p y w a l .

Dy rek to r  RPGK1M:  ek ipa  na  wysyp isku  p rauuJe  uogodz .15 - te j .

6 r i e c i  p r z y j m u j e  s i q  c a l y  : z í e ú ,  i  n i e  z a w s z e  z d a 2 y  s i E  t o  p r z y s y p a é .

$q  wydnuchry  z  l r ysyp i ska ,  j es t  t o  w ina  kons t rukc  j i  h rysyp i ska .Zdarza jE

s i €  o r z y p a d k i  p o d r z u c a n i a  é m i e c i .
Radnyhl .Kuémierz jest  zdaniarLe,wywo2one i  segregowane émiec i  t rzeba
przysypywaó  c ienkq  wars twq  z iem i .
Pan  P .B laszk iew icz  -dy rek to r  RPGK1M :émiec i  wysypu je  s iQ  z  samochodu ,
je2e1 i  j es t  w ia t r  t r udnoraby  n ie  rozsypywa ly  s iQ .

Radny  V / .Kuérn ie rz  wnos i  o  posadzen ie  d rzew wokó ]  wysyp iska  sm iec i .

wysyc i sko  i s tn ie je  j uz  t r zec i  rok .

P rzewodn íczq .cy  Rady  odpow iada  H .M icha tk iew iczow i ,  2e  do tychczas  n ie
by?o  tak iego  zwycza ju raby  p rzeds taw ic ie le  o rgan izac j i  p rezen towa l i
swoje s tanowiskarn ie mamy k lubów radnych.
Byty  spotkania Zarzqdu z par t ian i .  po l i tycznymir rnogty s iq  wypowiedzieé.
Chcie l ibyÉmy zachowaó t rochq samorzqd.noéci .
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Pan H.Michalk lewicz:mówiqc o ustawÍe antykorypcy jneJ chodzi lo  mi  o to

czy radni pelniq funkcjq czlonka Zarzqdu i wchodzq w sktad rady

nadzorczeJ .

Burmist rz  M.Gajewskl  odpowiada,  2e oéwiadczenia s4 z lo2one,  je2e1i  n ik t

n |e podnles ie sprawy n le mamy potrzeby badania.koszq ,czekamy na

zarzut.

Radny W.Segieta jest  zdaniar2e radny na okres kadencj i  powin ien

zawíes ió dz ia la lnoÉó par ty jnq.Powinniémy cenió fachowoéó radnYchra n i r

ich przynale2noéó par ty jnE.Czy mogq pracowaó w konisJ i rk tóra s iq

wypowiedzialar2e nie chce pracowaó z obecnym jej przewodniczEcym.

Nikt  n ie  ma prawa narzuc ió mi  zdania.

Radna B.Rogulska pyta jak za?etwiono sprawe lampy oÉwj-etleniowej przy

u l . f  MaJa . fn te rpe lac je  w  te j  sp raw i "e  sk lada la  na  pop rzedn ie j  ses i i .

Zapytu jerd laczego w poniedzia lkowq uroczytoéé na cmentarzu n ie by ly

posprzqtane groby wojenne.

Zas tqpca  Burm is t r za  odpow iada  radne j r2e  Urzqd  wys tqp i l  do  Zak?adu

Energetycznego o wymiane 2arówki .Odnoénie n ie posprzqtanych $robów

bgdq rozaawia!  z  odpowiedzia lnym za to  pracownj .k iem i  wyc iqgnq wniosk

d yscypl  inarne .

Radny  1 { .KuÉmie rz  py ta ,czy  na  u l .KOée ie tne j  bqdz ie  rno2na  hand lowaó

p l o d a n i  r o l n y m i  s k o r o  s a  z a j m o w a n e  m i e j s c a  n a  c h o d n i k u .

Zas tqpca  Burn i s t r za  odpow i  ada r2e  S t raZ  } i l e j ska  bqdz ie  p i l nowac  te i

sDra$ ¡y  ,aby  n ie  hand . ]owano  na  chodn iku .S tanow isko  Za rza .du  j es t  t ak ie ,

aby  hand lowaó  t y l ko  ze  s to l i ka .

Radny  W.KuÉmie rz :  na  pop rzedn ie j  ses j i  by la  sze roko  omawiana  sp rawa

te le fon i zac j i  ws i .Czy  Za rzqd  rozw-42a1  sp rawQ wtaczen ia  gm iny  do

komp leksowe j  t e le fon Ízac j i  .

Zastqpca Burmist rza odpowiada,  2e dyrektor  Macie jewski  jest  n ieuchwyt t t

od n: , ies iqca,  jest  poza terenem J1drzejowa.

N ie  mo2na  by to  odbyó  spo tkan ia

PrzewodniczEcy Rady in forrnujer2e jest  oprasowywany t rzy le tn i  p lan

komp leksowe j  t e le fon i zac j i  kosz ten  fO  m ld  z l . L í cz4 r2e  mo2e  1 /3  beaz ie

z  kasy  gmi .ny .Do  tak i ch  rozmów do jdz ie .

Ad .16 .  Rada  p rzy jq la  j ednog loén ie  zm ianq  do  p lanu  p racy  na

wn iosek  Korn i s j i  Ro ln i c twa  i  Leén ic twa  po lega jacq  na  p rzesun iqc iu

tematówr t j .w  m-cu  ma ju  rozpa t r zyé  " In fo rmac jq  o  dz ia?a lnoéc i

Pañstwowej  St ra2y Po2arnej  oraz Ochotn iczej  St ra2y Po2arnej r r ra  m-cu

czerwcu t rProbleny ro ln ic twa na terenie miasta i  gminyt r .

Przewodniczqcy Rady zapoznal radnych z pismem w sprawie pielgrzymki

do Licheni a /písmo h¡ zalqczenlu/ .
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Radny M.Skrzyplec zaprasza w okresi-e wolnych dni od pracy na imprezy

rozrywkowe ,m.1n. mecz ksiq2a-radnirktóry bqdzie rozegrany w dniu
'1 maJa br.
Przewodniczqcy Rady podaje rLe w sprawie radnego Krzysztofa Marcinkow'

skiego wplynql  do Przewodniczqcego wniosek o zbadanle w centralnym

reJestrzü skazanych radnych czlonków Komisj i  Porzqdku Publ icznego.

Radny K.Marcinkowskl wyrazi rf#á zbadanie sprawy.

Na Komisji Porzqdku Publicznego padl wniosek o odwolanie przewodnicz¿

cego Komisji Porzqdku Publicznego radnego Krzysztofa Marcinkowskiego

z  f u n k c j i .

Pan Marcinkowskl skierowal pismo do Przewodniczqcego Rady w tej

sprawie,  które Frzewodn icz4cy odczytuje.

/pismo w zaT4czeniu do protokóLu/.

Radny G.S iewiorek  oburza  s iq  na  t reéó p isma.

Jes t  zdan iar2ewolq  kon is j i  na1e2y uszanowaó.Przewodn iczacy  Komis j i

w- in ien .san zrezygnowaóra nie t rzymaó si9 usi ln ie.

Przewodn iczqcy  Komis j i  Porzqdku Pub l icznego K.Marc inkowsk i  :  jes t

g rupa ludz i rk tó ra  psu je  rn i  op in iq .Je2e l i  k toé  rna  do  mnie  pre tens  je  rn i

radny  . ies t  od  tego sad.  N ie  Komis  ja  mn ie  pouro tywa la  ,  a le  Rada. l \ iech

R e r l a  z = d p r : v d r r j e r c z y  r r a n  t  y é  p r z e h ¡ o d n i c z e c - v m t c z Y  t e 2  n i e .

Radny  W.Seg ie ta  powta rza  p rzeb Íeg  pos iec i zen ia  K^o rn i s j l  Po rzqdku

Pub l i cznegorna  k tó rym pod jq to  wn iosek  o  odwo lan iu  z  funkc j i  r a i i nego

K.  Marc inkowsk iego .

R a d n y  l i i . K u é m i e r z : t r o c h g  m n i e  t o  n i e p o k o i  i  b u l w e r s u j e . J e z e l i  K o m i s ; a

bqc i z ie  p racowaó  w  tak i ch  warunkach r to  n ie  bqdz ie  Zadna  p raca .N ie

b q d z i e m y  o s q d z a ó  c z y  j a  w j - n a r a l e  p r z e w o d n : . c z a c y  K o m i s ; i  w i n i e n

r r q * r r r i Á  h ^ n ^ r 6 W O r a  n i e  t r z y m a ó  S í e  k u r c z o w O  t e j  f U n A k C j i .

Radny  M.G l iw i f r sk i  pop ie ra  g tos  p rzedmówcy .

Pan  A .Ja ros  -  Komendan t  Po l i c j i  i n fo rmu je  odnoÉn ie  ka ra lnoéc i

radnego K.Marc inkows,kÍego.Dwukrotn ie r ¡ ia ]  do czyníenia z  przektocze-

níem prawa.Wina umyslna.V/  obu przypadkach zostaf  uznany wi .nnyrn.

Radny  G .S iew io rek  j es t  za  t ymraby  rad .ny  K .Marc inkowsk i  z rzek l  s i e

funkc j i .

Radny 
^ .Mu"" inkowski  

sk lada rezygnaciq z  funkc j i  przewodniczq.cego

nomis j i  Porzqdku Publ icznego.

Rada 22 g losamirg losów przec iw nÍe by lo rprzy 3 g losach wstrzymuiqcyc

s iq  p rzy je la  z7o2ona ,  rezygnac jq .

Przewodnicz4cy Rady proponuje powi erzyó pelnienie obowiqzków

przewodniczqcego radrnemu Markowi Skrzypcowi.
.\

Radny M."krzyplec n ie wyra2a zgody,
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Radny K.Marclnkowski zgTasza kandydaturq E.Nawrota nie bQdqcego czlo.

-k iem tej  Komisj i .Radny E.Nawrot nie wyraáa zgody.
Radny M.Skrzypiec wyraZa zgodq na pelnienie funkcj i  jako dotychczaso-

wy zastqpca przewodnictqcego tei Kornisji do chwili powolania

przewodnicz4cego Komi s Ji .

Rad.a jednogloÉnie powziqla Uchwale nr X/eO/95 w sprawie zmiany

Przewodniczqego 
^omisj i  Porzqdku R¡bl icznego Rady Miejskiej

w JqdrzejowÍe.

,/Uchwala Nr X/8O/95 w za},4czeniu do protpkó?u/.

Przewodnicz4cy Rady podziqkowal radneru K.Marcinkowskiemu za dotych-

czasov¡q prac€ jako Przewodni.czqc'gnu Komisj i  Porzqdku Publ icznego.

Ad.17. Przewodniczqcy Rady o godz.143} ze wzglqdu na

wyczerpanie porzadku dziennego zamknql obrady Rady.

Przewodníczqcy
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